
V Libochovanech dne 19. ledna 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

Jsem si vědoma určité prodlevy v podávání čerstvých zpráv a informací z dění v naší obci. Konec a 

začátek roku je ale vždy velice náročný na vypracování všech možných i nemožných přehledů, uzávěrek 

a setkání. Nejsme výjimkou, den má jenom předem dané hodiny, týden jenom předem dané dny. A ty 

utíkají velmi rychle, zastavit se nedají. 

V prosinci se na svém prvním povolebním veřejném zasedání zastupitelstva sešli poslanci a občané 

obce. Zájem občanů byl nulový. Chci doufat, že to bylo blížícími se svátky a ne tím, že všichni na to, jak 

se obci daří, „kašlou“. 

Závěr loňského roku byl bez sněhu, s avizovaným nadělováním dárečků dětem i dospělým pod 

osvětleným vánočním stromem. Setkání provázelo netypické zimní počasí, kdy teploměr ukazoval spíše 

jarní hodnoty, pouze vůně vánočního cukroví a vánoční říkadla dětí a vánoční koledy navozovaly 

sváteční atmosféru. Také předvánoční koncert dětí školního pěveckého souboru ze Žalhostic, nově 

s koncertováním na varhany Ládi Oly ze Řepnice, vnesl vánoční náladu do našich duší. Kostel byl zcela 

zaplněn, je dobře, že alespoň tady se ukázal zájem lidí se setkat. 

Začátek roku měl na Obecním úřadě nečekaný úvod, protože počítač na mém stole odmítl druhý 

pracovní den spolupráci a zcela se odmlčel. Takže více jak týden trvalo, než byl sestaven počítač nový, 

drobnosti instalací všech potřebných programů také zabraly určitou dobu, takže až od tohoto týdne se 

můžu zase zcela věnovat své práci. 

Začátek třetího pracovního týdne mi přinesl další nemilou zprávu. Ředitelka naší Mateřské školy 

podala výpověď, takže jsem celý týden řešila náhradu. Zdatných pracovníků, kteří se nebojí obsadit 

vedoucí funkci zase až tolik není. Snad se nám podařilo sehnat adekvátní osobu. Bohužel bude muset 

opět projít konkurzem, takže nás čeká opětovné papírové kolečko jednání. 

Na konec tohoto týdne je hlášena větrná kalamita, uvidíme, co nám příroda uchystá.  

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová  

 


